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Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadsvergadering      
      van 5 maart 2014 
0  per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Aankondigingsborden 
 

Vraag: 
Sinds enige jaren bij de invalswegen aan de Zuidwalweg en de Westerzeedijk grote, digitale 
aankondigingsborden.  
 

1. Wat heeft de aanschaf van deze aankondigingsborden gekost? 
 
Het is ons opgevallen dat deze borden het de laatst maanden, op een enkele lichtgevende pixel na, niet 
meer doen. En dat, terwijl diverse evenementen gaande zijn of op de rol staan, die via deze 
aankondigingsborden extra exposure kunnen krijgen. 

 
2. Is het college bekend met het feit dat de aankondigingsborden het niet meer doen? 
3. Indien dat het geval is, wat is de reden dat de borden het niet meer doen? 
4. En wat gaat het college doen om deze borden weer operationeel te krijgen? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


